
Grundejerforening Højene – Dagsorden  

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 1/6-2021  

Tilstede: Merete Hansen, Claus Skyum, Kurt Jønnson & Lena Rosenlund 

 

1. Godkendelse af sidste referat: Godkendt 

 

2. Grønne områder: Skovhøj og forberedelse til møde med kommunen torsdag d. 3/6-21 

 

Vores kontrakt med OK Nygaard udløber med udgangen af 2021, vi afventer nye tilbud til licitation.  

 

3. Vej & stier: Ift. problematikken omkring cykelforholdene på stien bag dalgårdsvej og over mod 

Mannehøj lomme F, så har kommunen anlagt nyt stenmel, så forholdene er yderst tilfredsstillende. 

Vi vil drøfte problematikken omkring lys på stierne og sikkerhed fra Mannehøj lomme f og 

krydsning af vejen ind mod Mannehøj, når kommunen vender tilbage på vores henvendelse.  

 

 

4. Hjertestarter: Vi har fundet placering til hjertestarteren på Kongehøj og afventer vedkommende 

der har meldt sig på Mannehøj. Begge placeringer er yderst optimale. Herefter bestilles 2 stk 

hjertestartere som tidligere besluttet.  

 

5. Legepladser: Der er manglende græsslåning på et par legepladser, dette er sendt videre til OK 

Nygaard. 

 

6. Økonomi: Drift: 607.729,49kr Legepladser: 239.877,60kr 

 

7. Generalforsamling: Vi mangler, at få de sidste detaljer på plads med kommunen ang. Skovhøj, så vi 

kan have et færdigt projekt omkring udformningen med til afstemning på generalforsamlingen. Vi 

indkalder når vi har dette i orden.  

 

 

8. Kommunikation: Vi bliver ofte kontaktet privat på messenger, telefon og fremmøde, men da vi ikke 

enkelt vis kan træffe beslutninger som menig bestyrelsesmedlem, skal alt kontakt foregå via mail 

info@hoejene.dk  

mailto:info@hoejene.dk


9. Facebookgruppe ”vi på højene og omegn”: Nogle medlemmer på mannehøj har taget initiativ til, 

at oprette en facebookgruppe. Lige for at præcisere er denne gruppe privat og har intet med 

hverken bestyrelsen eller den officielle grundejerforeningsgruppe at gøre.  

 

10. Indkommen post: Vi har fået henvendelse ang. manglende græsslåning Mannehøj lomme c og 

Kongehøj lomme c, vi tager kontakt til OK Nygaard ift. dette.  

 

Vi har af flere omgange fået henvendelser fra et medlem ang. referatet generalforsamling 2020 

som er godkendt af tidligere formand og uvildig dirigent. Henvendelsen drejer sig om, at 

vedkommende mener, at der er skrevet noget i referatet som ikke stemmer overens med det 

sagte. Dette er ikke af vores opfattelse, og derfor gøres der ikke mere ved dette, da referatet som 

sagt er godkendt.  

 

VI har fået henvendelse fra en grundejer på Mannehøj ang. en nabo og en larmende 

robotplæneklipper som de ønskede, at vi som bestyrelse skulle tage os af. Dette ligger udenfor 

vores beføjelser.  

 

11. Eventuelt: Intet 

 

 


